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De geschiedenis herhaalt zich

Wij kijken hoopvol de toekomst tegemoet
Bedankt voor uw steun op 13 oktober. Voor de derde verkiezing op rij werden we met ruim 
29,5 procent van de stemmen de grootste partij in Kapelle-op-den-Bos. We kregen daardoor 
twee weken het initiatiefrecht om een nieuwe coalitie op de been te brengen. Helaas, de twee 
partijen waarmee we een meerderheid konden vormen – cd&v en Proka Vooruit – weigerden 
met ons aan tafel te komen. Daarmee zijn we volgens het persagentschap Belga de enige 
gemeente in Vlaanderen waar de grootste partij met niemand hee�  kunnen onderhandelen 
over een bestuursakkoord. Een bedenkelijke eer voor ons dorp ... 

Déjà vu

Heeft u plots een déjà vu? Wij wel. Want ook 
in 2012 ‘lapten’ bovengenoemde partijen 
ons – en u – hetzelfde. Ook toen werden we 
als grootste partij schaamteloos aan de kant 
geschoven. De facto leggen de twee partijen 
een cordon sanitaire rond de grootste demo-
cratische partij van Kapelle-op-den-Bos. Van 
een ongekende arrogantie gesproken.

Geen ernstige voorstellen

Cd&v bazuint rond dat we hen in 2018 een 
mes in de rug staken en we dus ons verdiende 
loon krijgen. Maar is dat zo? Natuurlijk niet. 
Toen werden we de grootste partij met bijna 
38 procent van de stemmen, goed voor negen 
verkozenen. Als democraten gingen we eerst 
het gesprek aan met de tweede partij, cd&v 
die toen zes verkozenen had. De onderhande-
laar van cd&v Edward De Wit deed ons drie 
voorstellen. Hij begon met het voorstel dat 
hij zes jaar burgemeester zou blijven, gezien 
ik daarvoor toch geen tijd zou hebben. Toen 
we hem duidelijk maakten dat we het burge-
meesterschap wél zouden opnemen, volgde 
een tweede voorstel: hij zou de eerste drie jaar 
burgemeester zijn en vervolgens zou ik het 
mogen overnemen. Toen hij hoorde dat ook 
die haring niet zou bruinen, kwam hij met het 
derde voorstel: cd&v eiste met drie schepenen 
de meerderheid in het schepencollege. Voor 
ons, met negen verkozenen, tegen zes voor 
cd&v waren dat geen ernstige voorstellen. 

Degelijk akkoord

Om die reden gingen we in 2018 het gesprek 
aan met de derde grootste partij, Groen. Die 
gesprekken gingen in eerste instantie over 
inhoud en pas daarna over de verdeling van de 
mandaten. Met hen kwamen we al snel tot een 
gedragen en degelijk akkoord.

Hoog spel

Edward De Wit speelde destijds hoog spel: hij 
kwam met onredelijke eisen om nadien aan 
zijn achterban te verkondigen dat wij teveel 
eisten. Waarschijnlijk in de hoop en de veron-
derstelling dat de N-VA noch met Groen, noch 
met de socialisten een akkoord kon sluiten 
zodat hij met beide partijen een meerderheid 
kon vormen, waarin hij burgemeester kon blij-
ven en cd&v de meerderheid in het schepen-
college kon claimen. Niet wij staken een mes 
in zijn rug, hij deed dat zelf. En bij uitbreiding 
stak hij dat mes in de rug van elke cd&v’er.

Siamese tweeling

Een stem voor cd&v betekent al decennialang 
voor de kiezers dat ze de socialisten er gratis 
bij krijgen en omgekeerd. Edward en Leo 
gedragen zich als een Siamese tweeling. Zelfs 
nu blijken ze nog steeds de lakens uit te delen. 
De rest van beide partijen slikt dat zonder 
nadenken. 

Vurige en inhoudelijke oppositie

Ik heb eraan gedacht om de handdoek in de 
ring te gooien, gedegouteerd van de machts-
politiek van cd&v en Vooruit. Maar dat kan 
en wil ik niet maken tegenover de talrijke 
kiezers die ons opnieuw hun vertrouwen 
gaven. Bovendien, als de gedegouteerden 
stoppen, blijven alleen de degoutanten over ... 
Dus beste Kapellenaar, we gaan de komende 
zes jaar vol vuur een inhoudelijke oppositie 
voeren om uw belangen te verdedigen. 
  

Renaat Huysmans

Beste Kapellenaar

De verkiezingen liggen achter 
ons. Hoewel we opnieuw als 
grootste partij uit de bus kwa-
men, beslisten cd&v en Proka 
Vooruit om elke dialoog met de 
N-VA af te wijzen en ons naar de 
oppositie te verwijzen. Vermoe-
delijk sloten ze voor de verkie-
zingen al een voorakkoord.

Hiernaast leest u meer 
over hoe dat verliep. Renaat 
Huysmans werpt zijn licht op 
de opmerkelijke strategie van 
cd&v en Proka Vooruit om onze 
partij in een ‘cordon sanitaire’ 
te plaatsen. Daarnaast gaan 
we gedetailleerd in op enkele 
concrete dossiers en verduide-
lijken we de leugens en halve 
waarheden waarmee we als 
bestuur zes jaar lang gecon-
fronteerd werden.

We moeten vooruitkijken. Onze 
zeven verkozenen brengen een 
schat aan kennis en ervaring 
mee in de dossiers die de 
komende jaren op de agenda 
staan. In het belang van onze 
gemeente en haar inwoners 
zullen wij vanuit de oppositie 
een degelijke, deskundige en 
kritische rol spelen.

Ik wens u alvast fijne feest-
dagen, een voorspoedig nieuw 
jaar en vooral een goede 
gezondheid toe. Op het nieuwe 
jaar!

Met warme groet

Hendrik De Vleeschouwer
Voorzitter

N-VA Kapelle-op-den-Bos
wenst u een welvarend 2025!
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Meerderheid wil verschillende initiatieven terugdraaien
Als we de verkiezingsblaadjes mogen geloven, zal er van de ontharding van de Vogeltjeswijk niets in huis komen, krijgt de kerk 
van Nieuwenrode geen gedeeltelijke herbestemming, gaat de nieuwe subsidieregeling waaraan twee jaar gewerkt werd op de 
schop, gaat de markt weer ingang vinden op het hernieuwde marktplein, enzovoort.

Als we diezelfde blaadjes mogen geloven:

    komt er een fuifweide op het Hoogveld. Dat is echter wettelijk 
niet mogelijk gezien de bestemming als woonuitbreidings-
gebied gebetonneerd is en de beekvalleien beschermd zijn. 
Ook financieel is dat niet haalbaar: de schatting van de 
gronden overschrijden de vijf miljoen euro. Blaasjes wijs-
maken heet zoiets.

    krijgen we een gemeentehuis zonder afspraken. We zullen 
opnieuw in de rij moeten aanschuiven om iets te vragen of 
af te halen.

    krijgen we een bestuursploeg die voltijds voor u zal werken
en geen andere job meer zal uitoefenen. Vreemd toch: in het 
verleden hadden burgemeester Leo Peeters  en Else De 
Wachter toch ook een andere job. Ze waren parlementslid. 
Of was dat ‘Spielerei’ voor hen? Ook Edward De Wit was in 
het begin van zijn ambtsperiode nog werkzaam als ambtenaar 
bij de belastingen. Twee maten en twee gewichten!

    organiseerden wij de voorbije zes jaar geen zitdagen. Wat 
deed de burgemeester dan elke donderdagavond op het 
gemeentehuis? Gezellige babbeltjes met inwoners die geen 
vragen hadden? De zitdagen waren wel na afspraak, om zo 
ieders tijd nuttig te besteden. Efficiëntie en moderne dienst-
verlening heet zoiets.

    hebben we de gemeente fi nancieel slecht bestuurd. Menen ze 
dat? Wij laten een autofinancieringsmarge na van 700.000 
euro, terwijl we gestart zijn met 66.000 euro. Het beschikbare 
resultaat voor 2025 bedraagt meer dan 2 miljoen euro en voor 
2026 is het bijna 1,5 miljoen euro. We trotseerden de corona-
crisis én kregen te maken met een ongeziene inflatie die de 
lonen van het personeel met meer dan tien procent de hoogte 
injoeg en de prijzen voor grondstoffen aanzienlijk deed 
toenemen. En nóg investeerden we meer dan in de voorbije 
drie legislaturen samen. Rekenen is duidelijk niet de sterkste 
kant van de nieuwe ploeg. 

N-VA stak nek uit voor dossier kleinschalige
waterzuiveringsinstallatie Kapelle Oost 
Het dossier van de kleinschalige water-
zuiveringsinstallatie (KWZI) sleept al 
bijna twintig jaar aan. Het gevolg daar-
van is dat meer dan 1.900 inwoners van 
Oxdonk, Kapelle Oost en een deel van 
Leest hun afvalwater nog steeds in de 
beken lozen. In het verleden was de 
KWZI ingepland op het grondgebied 
Mechelen, maar dat werd verhinderd 
door de toenmalige meerderheid van 
cd&v en Sp.a omdat een verkozene van 
cd&v die niet vlakbij haar woning wilde. 
Het dossier belandde in de schuif en wij 
kregen het aan het begin van de legisla-
tuur op ons bord: de KWZI was nu 
ingepland vlak achter de tuinen van 
enkele huizen in de Leiweg. 

Algemeen belang …

Gezien wij het algemeen belang wil-
len dienen, staken we het dossier niet 
opnieuw in de schuif maar gingen we in 
gesprek met Aquafin, de bouwheer van 
dergelijke waterzuiveringsinstallatie. We 
vroegen om andere opties te bekijken 
zoals een onderboring van het kanaal en 
een aansluiting op de waterzuivering van 
Ruisbroek of het aansluiten op een andere 
KWZI in de buurt. Dat bleek niet haalbaar 

om technische redenen of wegens niet 
genoeg capaciteit om het afvalwater van 
1.900 personen extra te zuiveren.

… en individuele belangen

Omdat we het individuele belang 
probeerden te verzoenen met het 
algemeen belang, weigerden we het 
dossier op te starten waarbij de KWZI 
pal achter de tuinen in de Leiweg was 
gepland. Aquafin meldde ons dat een 
KWZI aansluitend op woongebied moet 
ingepland worden en dat zoiets stroom-
afwaarts moet in de buurt van de zwarte 
beek. Na overleg met het departement 
landbouw en visserij, bekwamen we dat de 
KWZI toch verder weg van de tuinen in 
agrarisch gebied geplaatst kon worden. De 
voorwaarde was dat Aquafin het ingeno-
men landbouwgebied compenseerde door 
woongebied om te zetten naar landbouw-
gebied. Voor ons was dat voldoende om 
Aquafin de toestemming te geven om 
een RUP op te starten. In een RUP moet 
gekeken worden naar verschillende opties 
qua inplanting: voor het bosje of erachter, 
mogelijke toegangswegen …

Geknipte oplossing

Op die manier hadden we oog voor het 
algemeen belang, namelijk het afval-
water van 1.900 mensen én het individuele 
belang, namelijk een inplanting verder 
weg van de bewoning en afgeschermd met 
een groenscherm van minstens vijf meter 
breed en drie meter hoog.

Dat was echter buiten de (toenmalige) 
oppositie gerekend. Want hoewel ze 
het dossier twintig jaar liet rotten in de 
schuif, ging ze vlak voor de verkiezingen 
de buurt ophitsen en foute info versprei-
den. We zijn benieuwd wat ze gaan doen 
nu ze weer in de meerderheid zitten. 
Wordt vervolgd!
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Wist u dat ...
… we samen met Groen nog talrijke projecten uitwerkten die de volgende drie tot vier jaar in uitvoering kunnen 
gaan? Op voorwaarde dat de nieuwe meerderheid dat ziet zitten natuurlijk:

    de afwerking van het project Mechelseweg en marktplein;

    de aanleg van de fi etssnelweg F44 vanaf de Langsweg tot op de grens 
met de stad Mechelen;

    talrijke mobiliteitsaanpassingen aan verschillende kruispunten en in de 
buurt van de schoolomgevingen: ter hoogte van campus V in de Veldstraat, 
basisschool de Kiem, het kruispunt Hombeekseweg-Baanveldstraat met 
bijhorende verbinding tussen de fi etssnelwegen, het kruispunt Kuiermans-
straat-Mechelseweg en de kruispunten Oudstrijdersstraat met de 
Hoogveldseweg;

    de inrichting van het Bospark achter de gemeentelijke loods 
in de Kerselaarlaan; 

    het onthardingsproject in de Vogeltjeswijk met vergroening en 
verfraaiing van de wijk en de aanleg van gescheiden rioleringen.

… er toen wij in 2018 aan zet kwamen geen enkel 
project in de uitvoeringsfase was? 

Wij moesten letterlijk van nul beginnen. Er waren alleen budgetten, 
geen concrete plannen.

… we het betreuren dat we u deze info niet voor de 
verkiezingen bezorgden? 

We hadden u eerder moeten behoeden voor de leugens en onwaar-
heden die de socialisten en de christendemocraten zes jaar lang 
verspreid hebben.
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Gemeente Kapelle-op-den-Bos
Marktplein 29
1880 Kapelle-op-den-Bos
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… we met opgeheven hoofd en hoopvol naar 
de toekomst kijken?

Wist u dat ...



THUIS IN
DE N-VA

Beste Vlaming,

De verkiezingen zijn achter de rug, en opnieuw kwam de 
N-VA als de grootste partij van Vlaanderen uit de bus.
Zowel op het federale, het Vlaamse als het provinciale niveau.
Dat is een resultaat waarop we trots mogen zijn.

Ons werk voor een sterker en welvarend Vlaanderen gaat 
verder. En daarbij hebben we uw steun nodig. 

Aarzel daarom niet om lid te worden van 
de N-VA. Sluit u aan bij de grootste én 
warmste politieke familie van Vlaanderen.

Met vriendelijke groeten,

Bart De Wever
Algemeen voorzitter

Word vandaag nog lid van N-VA

n-va.be/word-lid

leden@n-va.be

02 219 49 30

of scan deze code

Uw stem is belangrijk. Niet alleen tijdens een 
verkiezingsjaar of op verkiezingsdag, maar 
elke dag. Als lid van de N-VA maakt u deel 
uit van de grootste politieke familie van 
Vlaanderen. 

Uw lidmaatschap biedt u niet alleen een 
stem, maar ook een thuis. De N-VA is een 
warme gemeenschap waar mensen elkaars 
waarden delen, waar nieuwe ideeën ontstaan, 
waar we naar u luisteren. Uw lidmaatschap 
versterkt die band en helpt de N-VA om uw stem 
nog luider te laten klinken.

Dit huis-aan-huisblad is
informatief drukwerk
en wordt niet beschouwd
als reclamedrukwerk.
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